
 

 

 

     

 

Αθήνα, 22 Ιουνίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Εσωτερικών 

 τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Καταγγελίες για το Γηροκομείο Αθηνών» 

Η «Εφημερίδα των Συντακτών, μετά τις καταγγελίες για φαγοπότι κονδυλίων και τροφείων, 

με τεράστιες υπερκοστολογήσεις (πχ προμήθεια καθαριστικών και ιατρικών προϊόντων 

έως και 500% πάνω από την αξία τους στο εμπόριο) και ουδεμία διαφάνεια για τα 

οικονομικά του ιδρύματος, τώρα δημοσίευσε πέντε πολύ σοβαρές, ξεχωριστές, 

καταγγελίες για το Γηροκομείο Αθηνών, οι οποίες προέρχονται από τέσσερις συνοδούς 

τροφίμων και έναν πρώην εργαζόμενο του γηροκομείου: πλημμελής νοσηλεία που οδηγεί 

σε τραυματισμούς των ηλικιωμένων, λεκτικός εκφοβισμός, προσβλητικές και απαξιωτικές 

συμπεριφορές, έλλειψη φροντίδας, ακόμα και ληγμένα φάρμακα. Πρόκειται, όπως 

καταγγέλλουν, για επαναλαμβανόμενα περιστατικά παραμέλησης ηλικιωμένων στο 

περίπτερο «Βασίλισσα Ολγα» και είναι εγκληματική η αδιαφορία από τα μέλη της 

προσωρινής αλλά και της παλιάς διοίκησης του Γηροκομείου, αλλά και του Δήμου 

Αθηναίων, που είναι ο εποπτεύων φορέας του ιδρύματος. 

Στο σημείο αυτό να υπενθυμίσουμε πως με τη διοίκηση Π. Μπούμπα, οι τρόφιμοι που 

μέχρι τότε φιλοξενούνταν δωρεάν, μετά από αυτή, όλοι οι τρόφιμοι, εκτός ενός ποσοστού 

30% που διαθέτει πιστοποιητικά απορίας, ήταν αναγκασμένοι να πληρώνουν τροφεία, 

ενώ τα τελευταία δύο χρόνια, έχουν υπάρξει καταγγελίες για εκφοβισμού κατά του 

διορισμένου προέδρου του προσωρινού διοικητικού συμβουλίου, ο οποίος φέρεται, 

σύμφωνα με μαρτυρίες εργαζόμενων, να διοικεί το ίδρυμα με τρόπο απολυταρχικό. 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 
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Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Τι μέτρα θα λάβουν για τον άμεσο έλεγχο της διοίκησης του Γηροκομείου, ανεξαρτήτως 

των εκκρεμών δικαστηρίων; 

2. Θα διενεργηθεί άμεση έρευνα των συνθηκών διαβίωσης των ηλικιωμένων; 

3. Θα προβείτε σε άμεση διενέργεια δωρεάν κλινικών και αιματολογικών εξετάσεων από 

ανεξάρτητο ιατρικό προσωπικό προκειμένου να διαπιστωθεί η κατάσταση της υγείας των 

ηλικιωμένων και η αξιοπιστία των καταγγελιών; 

4. Ποιος διαχειρίζεται τη χορήγηση φαρμάκων; Θα ελεγχθεί για τον αριθμό φαρμάκων που 

καταναλώνονται μηνιαίως σε συνάφεια με τις ανάγκες των ηλικιωμένων; 

5. Ποιος είναι επικεφαλής του νοσηλευτικού προσωπικού; Προβλέπεται αναφορά 

πεπραγμένων και αν ναι, με τι συχνότητα και τι αναφέρουν; 

6. Υπάρχουν γραπτές καταγγελίες στη διοίκηση του γηροκομείου, από αρχές 2019 μέχρι και 

σήμερα, για πλημμελή νοσηλεία και έλλειψη φροντίδας; Αν ναι, τι περιπτώσεις αφορούν; 

7. Με βάση τον έλεγχο προμηθειών, τι ποσοστό από τα φάρμακα που έχουν παραγγελθεί 

παραμένει αδιάθετο ετησίως και ποιος ελέγχει πού καταλήγουν τα φάρμακα που δεν 

χρησιμοποιούνται; 

8. Πόσοι ηλικιωμένοι βρίσκονται σήμερα στο Νοσοκομείο, τι ποσό καταβάλλεται μηνιαίως 

από καθέναν, ποιες οι προβλεπόμενες δαπάνες για κάθε νοσηλεία; 

9. Ποιο το ετήσιο ποσοστό θνησιμότητας και ποιες οι αιτίες θανάτου; 

10. Σε τι άμεσες ενέργειες θα προχωρήσουν για την απομάκρυνση όσων προβαίνουν στις 

επώνυμα (στην εφημερίδα) καταγγελμένες ενέργειες απέναντι στους ηλικιωμένους που 

ζουν στο Γηροκομείο; 

11. Σε τι οφείλεται η αδιαφορία της διοίκησης και του Δήμου Αθηναίων απέναντι στις 

καταγγελίες και τι μέτρα θα ληφθούν σε περίπτωση που εξακολουθήσουν να αδιαφορούν; 

12. Προβλέπεται να κληθούν άμεσα διοίκηση και Δήμος Αθηναίων να επιληφθούν των 

καταγγελιών με διενέργεια έρευνας και απόδοση ευθυνών; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

                   Φωτεινή Μπακαδήμα 




